

序号	报告编号	发布日期	结论	影像资料
37	GX-B1310/21-1-24120	2024/7/9	符合标准要求。	 A photograph showing three workers in a factory setting. They are gathered around a large, blue industrial machine, possibly a turbine or generator. One worker is wearing a red hard hat. The machine has a large, circular component with many small holes. A yellow timestamp '2024/6/14' is visible in the bottom right corner of the photo.
38	GX-B1310/21-1-24100	2024. 7. 8	符合标准要求	 A photograph showing a worker in a dark environment, possibly inside a large industrial component. The worker is wearing a red hard hat and is looking at a device or component. The scene is dimly lit, with a blue light source. A yellow timestamp '2024/6/2' is visible in the bottom right corner of the photo.

39	GX-B1310/21-1-24101	2024. 7. 8	符合标准要求			
40	GX-B1310/21-1-24102	2024. 7. 8	符合标准要求			
41	GX-B1310/21-1-24103	2024. 7. 8	符合标准要求			

42	GX-B1310/21-1-24104	2024. 7. 8	符合标准要求	 <p>2024/6/3</p>
43	GX-B1310/21-1-24105	2024. 7. 8	符合标准要求	 <p>2024/6/3</p>
44	GX-B1310/21-1-24106	2024. 7. 8	符合标准要求	 <p>2024/6/3</p>

45	GX-B1310/21-1-24107	2024. 7. 8	符合标准要求	 <p>2024/07/08</p>	
46	GX-B1415/22-1-24010	2024. 7. 12	综合判定：合格	 <p>2024 06 02</p>	
47	GX-B1415/22-1-24011	2024. 7. 12	综合判定：合格	 <p>2024 06 02</p>	

48	GX-B1521/20-1-24003	2024. 7. 12	所检项目合格	
49	GX-B1521/20-1-24004	2024. 7. 12	所检项目合格	
50	GX-B1521/20-1-24005	2024. 7. 12	所检项目合格	

51	GX-B1521/20-1-24006	2024. 7. 12	所检项目合格	 <p>2024/07/08</p>
52	GX-B1521/20-1-24007	2024. 7. 12	所检项目合格	 <p>2024/07/08</p>
53	GX-B1539/22-1-24009	2024. 7. 12	所检项目合格	 <p>2024/07/08</p>

54	GX-B1539/22-1-24010	2024. 7. 12	所检项目合格		
55	GX-B1500/21-1-24079	2024. 7. 12	综合判定：合格		
56	GX-B1500/21-1-24080	2024. 7. 12	综合判定：合格		

57	GX-B1500/21-1-24081	2024. 7. 12	综合判定：合格			
58	GX-B1404/20-1-24004	2024. 7. 12	所检电网谐波电压总谐波畸变率、各次谐波电压含有率、谐波电流符合 GB/T 14549-1993 《电能质量 公用电网谐波》要求。			
59	GX-B1404/20-1-24005	2024. 7. 12	所检电网谐波电压总谐波畸变率、各次谐波电压含有率、谐波电流符合 GB/T 14549-1993 《电能质量 公用电网谐波》要求。			

60	GX-B1404/20-1-24006	2024. 7. 12	<p>所检电网谐波电压总谐波畸变率、各次谐波电压含有率、谐波电流符合GB/T 14549-1993《电能质量 公用电网谐波》要求。</p>			
61	GX-B1404/20-1-24007	2024. 7. 12	<p>所检电网谐波电压总谐波畸变率、各次谐波电压含有率、谐波电流符合GB/T 14549-1993《电能质量 公用电网谐波》要求。</p>			
62	GX-B1404/20-1-24008	2024. 7. 12	<p>所检电网谐波电压总谐波畸变率、各次谐波电压含有率、谐波电流符合GB/T 14549-1993《电能质量 公用电网谐波》要求。</p>			

63	GX-B1522/20-1-24001	2024. 7. 12	所检项目合格	
64	GX-B1522/20-1-24002	2024. 7. 12	所检项目合格	
65	GX-B1522/20-1-24003	2024. 7. 12	所检项目合格	

66	GX-B1522/20-1-24004	2024. 7. 12	所检项目合格		 A photograph showing a worker in a white uniform and cap standing next to a yellow excavator in an open-pit mine. The worker is holding a clipboard. The background shows a rocky hillside. A date stamp '2024/07/08' is visible in the bottom right corner of the image.	
67	GX-B1310/21-1-24108	2024. 7. 11	符合标准要求		 A photograph showing a worker in a red hard hat and grey uniform working in a dark, confined space. The worker is wearing a harness and is looking down at something in their hands. The background is dark with some structural elements visible. A date stamp '2024/6/24' is visible in the bottom right corner of the image.	